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　　1、wish myself a happy birthday!我祝自己生日快乐！
　　2、lease let me hug you and say \"Happy Birthday to you\" now.请让我抱着你祝你生日快乐。
　　3、appy birthday to me and those people who share the same birthday with me.祝自己生日快乐吧，同时也祝福跟我同一天过生日的人。
　　4、ay this day that\'s all your own hold happine for you、And may the yearsahead be filled wish all the best things, too、Happy Birthday!愿这完全属于你的一天带给你幸福。愿未来的岁月锦上添花。祝你生日快乐！
　　5、et you down, I\'m sorry, I wish you a happy birthday, youth, I myself to bear, Ihope you don\'t forget me.让你失望了，对不起了，祝你青春永驻，生日快乐，我自己来承受，希望你不要忘记我。
　　6、h, really? Happy birthday to you then.哦，真的？那祝你生日快乐。
　　7、Happy birthday to a person who is smart, good looking, and funny and remindsme a lot of myself.祝和我一样聪明漂亮又幽默的家伙生日快乐，你总让我想到自己的这些特质。
　　8、happy birthday, Dear Miranda、Happy birthday to you.亲爱的Miranda,祝你生日快乐！
　　9、With best wishes for a happy birthday.的愿望祝你生日快乐。
　　10、wish for you birthday may you lifelong prosperously.祝你生日快乐，终身幸福。
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　　1、朋友，愿你的生活前程似锦，流光溢彩！
　　Friends, wish you a bright future in your life!
　　2、今天是你的生日，愿我的问候，是一抹绿荫，为你遮阳挡雨。
　　Today is your birthday. May my greetings be a shade to shade you from the sun and rain.
　　3、今天是你的生日，问候你是我真正想做的，祝你生日快乐！
　　Today is your birthday. Greeting you is what I really want to do. Happy birthday to you!
　　4、在您的生日，有我们的祝福相伴左右！
　　On your birthday, we have our best wishes.
　　5、许下一个新的心愿，愿我们的友谊地久天长。
　　May our friendship last forever.
　　6、愿你今天怀里堆满礼物，耳里充满祝福，心里溢满温度，生日过得最酷！
　　May you have gifts in your arms today, blessings in your ears, temperature in your heart and the coolest birthday ever!
　　7、祝您生日快乐，愿幸福永无归期！
　　Happy birthday to you. May happiness never return!
　　8、受友情之托，向你发来祝福，祝你生日快乐！
　　On the trust of friendship, I send you my best wishes for a happy birthday.
　　9、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
　　On this special day, I would like to say how happy I am that time has not changed our friendship. I wish you a happy birthday.
　　10、一年一度，每一次的日子都是新的开始，每一回的祝福都充满浓浓深情！
　　Every year, every day is a new beginning, every blessing is full of deep feelings!
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　　1、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
　　Happy birthday， dear friend， wish you happy every day， every year good luck， happy life!
　　2、愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你所有的梦想甜美，愿你这一年称心如意！
　　May your birthday be filled with boundless joy， may your memories today be warm ones. May you all sweet dreams， may you contentment this year!
　　3、祝你吃饭大鱼大肉；唱歌美女伴奏；日进斗金不够；敢与乌龟比寿。生日快乐！
　　Wish you to eat the big fish big meat; To sing the beauty accompaniment; Make enough; Dare and the tortoise than longevity. Happy birthday!
　　4、寿星佬，我祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。
　　The birthday girl guy， I wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash.
　　5、时光永远不会改变我对你深沉的爱恋，时间的流逝只会使它愈加深厚，祝你生日快乐，我的爱人！
　　Time will never change my love for you deep， the passing of time will only make it more and more deep， I wish you a happy birthday， my love!
　　6、在你的生日到来之际，诚挚地献上我的三个祝愿：一愿你身体健康；二愿你幸福快乐；三愿你万事如意。
　　On the occasion of arrival of your birthday， sincerely offer my three wishes： may you healthy; Wishing you happiness; May you everything goes well.
　　7、儿时的天真，少时的浪漫，花的季节却无缘长相厮守，但我永远忘不了你那特别的日子，“祝你生日快乐！”
　　Childhood naive， the youth romantic， flower season is no time together， but I will never forget your special day， \"happy birthday to you!\"
　　8、爸爸，今天是您的生日，愿所有的快乐、所有的幸福、所有的温馨、所有的好运围绕在您身边。生日快乐！健康！幸福！
　　Dad， today is your birthday， may all the joy， all happiness， all the sweet， all the luck around you. Happy birthday! Health! To be happy!
　　9、日月轮转永不断，情苦真挚长相伴，不论你身在天涯海角，我将永远记住这一天。祝你生日快乐！
　　Moon and rotary wing， feeling bitter accompanied by sincere long， whether you are in faraway places， I will always remember this day. I wish you a happy birthday!
　　10、宁静的夜晚，烛光闪闪；欢乐的场面，蛋糕甜甜；不变的思念，永恒的祝愿，祝福你幸福到永远；祝你生日快乐！
　　Quiet night， candlelight flash; Scenes of joy， cakes， sweet; The same thoughts， eternal wish， wish you happy forever; I wish you a happy birthday!
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　　1、春的树越长越葱茏，生命的花越开越艳丽，在你生日的这一天，请接受我对你的深深祝福。
　　The longer the trees in spring are, the more lush the flowers in life are. On your birthday, please accept my deep blessing to you.
　　2、祝你在每个成长的日子里都开开心心——生日快乐！
　　Happy Birthday to you in every growing day!
　　3、但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，公司祝你生日快乐！
　　I hope the real happiness embraces you. On this special day that belongs to you, the company wishes you a happy birthday!
　　4、我每天都叠只纸鹤，为的是攒够只，我许下一个愿望，就是愿你每年生日都一样快乐！
　　I fold a paper crane every day in order to save enough. I make a wish that you will have the same happy birthday every year.
　　5、我真愿化作一缕清风，悄悄来到你的身边，把你那如瀑的长发轻轻撩动，为你唱一曲生日快乐。
　　I would like to turn into a breeze, quietly come to your side, gently pull your long hair like a waterfall, sing you a happy birthday.
　　6、请接受我送给你的生日小礼物，它是思念和友谊的象征。生日特别快乐！
　　Please accept my little gift for your birthday, which is a symbol of missing and friendship. Happy birthday!
　　7、为你的今年欢呼，为你的今天喝彩，为你的明天祈福：永葆青春的容颜和美丽的心情！
　　Cheer for your year, for your today, and for your tomorrow: Keep your youthful face and beautiful mood forever!
　　8、生日快乐，开开心心每一天。
　　Happy birthday, happy heart every day.
　　9、哈喽！今天是你生日呀！我没什么送你，就把我送你吧。想我怎么样你说吧！
　　Hello！ Today is your birthday! I dont have much to give you, just give me to you. What do you think of me?
　　10、愿像那一树枫叶，在晨风中舒开我纯洁的浅碧，在夕阳燃烧我殷切的灿红，给你的生日。
　　May it be like that maple leaf that relaxes my pure shallow green in the morning breeze and burns my ardent red in the setting sun for your birthday.
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　　1、Happy birthday to a wonderful person!
　　祝一位极帅的人生日快乐!
　　2、Birthday gifts are not to write sentences to give you blessings, too, if you gift enough, then I am up Minato. Happy birthday to you!
　　现在生日不送礼，写句祝福送给你，如果你嫌礼不够，再把我也往上凑。祝你生日快乐!
　　3、Happy birthday to him who has made life so meaningful for me!
　　谁给他生日快乐，使生活，这对我更有意义!
　　4、You show the warmth of your friendship in so many different ways,That’s why I hope your birthday is the happiest of days.
　　你证明了你的友谊在这么多不同的方式温暖，这就是为什么我希望你的生日是最快乐的日子。
　　5、Wishing you a wonderful day and a year filled with happiness!
　　祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里!
　　6、Permit me to congratulate you on reaching another of these anniversary landmarks today. May each day be as happy as your birthday. Have a wonderful birthday!
　　祝贺你抵达了生命的又一个里程碑，愿你每天都象过生日一样充满喜悦。祝你生日无比快乐
　　7、Happy birthday. I hope today treats you well.
　　生日快乐，祝你今天过得愉快!
　　8、Each birthday is a milestone we touch along life\'s way. May your birthday be happy in more ways than one.
　　每个生日都是我们人生之旅的一个里程碑，愿你的生日百事顺意。
　　9、May every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
　　愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成!
　　10、Congratulations and warmest wishes for your birthday and every day.
　　祝你生日快乐，天天快乐!
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